

26 August 2012	26 اغسطس 2012
<p>Dear Stakeholders</p> <p>Subject: HAAD Standard for Administration of Medications in Schools in the Emirate of Abu Dhabi Version 1.0</p> <p>Consistent with HAAD's objectives to ensure a comprehensive healthcare system that offers access to quality health services; HAAD has updated the HAAD standard for Administration of Medicine in Schools. Its objective is to ensure students receive a safe standard of medication administration at school consistent with the laws and regulations of the Emirate of Abu Dhabi and with HAAD policies and standards.</p> <p>The updated Version 1.0 sets out the service specifications for administration of medication for both prescribed medications and those that may be required in an emergency situation. The standard limits the range of emergency medications to those deemed appropriate to be administered in a school setting, consistent with evidence based best practice, and provides specific details for their administration as well as requiring that a care plan be prepared for children with chronic health conditions.</p> <p>In addition, the standard sets the specifications for ensuring appropriate consent from and communication with parents/guardians, and for documentation of all medication administration related activity.</p> <p>This Standard applies to all Healthcare professionals licensed by HAAD; it comes into effect on its Date of Issue as specified in this version.</p>	<p>السادة أصحاب المصلحة</p> <p>الموضوع: معيار هيئة الصحة – أبو ظبي لإدارة الأدوية في مدارس إمارة أبو ظبي الإصدار 1.0</p> <p>تماشياً مع أهداف هيئة الصحة – أبو ظبي لضمان تقديم رعاية صحية شاملة ذات جودة عالمية، فقد قامت هيئة الصحة – أبو ظبي بتحديث معيار إدارة الأدوية بالمدارس. إن الهدف من ذلك هو التأكد من حصول الطلاب على مستوى (مقدار) آمن من الدواء في المدرسة بما يتفق مع كل من القوانين والأنظمة المعمول بها في إمارة أبوظبي وسياسات ومعايير هيئة الصحة – أبو ظبي.</p> <p>إن الإصدار المحدث 1.0 يحدد مواصفات الخدمة لإدارة الدواء لكل من الأدوية الموصوفة وتلك التي قد تكون مطلوبة في حالة الطوارئ. إن هذا المعيار يحد من مجموعة الأدوية المناسبة والتي تستعمل في حالات الطوارئ وحسب النظام في المدرسة ، و بما يتفق مع الأدلة المبنية على أفضل الممارسات، ويقدم تفاصيل محددة عن إدارتها فضلاً عن اشتراط إعداد خطة الرعاية للأطفال ذوي الحالات الصحية المزمنة.</p> <p>وبالإضافة إلى ذلك، فإن المعيار يحدد المواصفات المناسبة للموافقة والتواصل مع الآباء / أولياء الأمور، وتوثيق أنشطة ادارة جميع الأدوية.</p> <p>وينطبق هذا المعيار على جميع المهنيين المرخصين من قبل هيئة الصحة - أبو ظبي، هذا ويدخل هذا المعيار حيز التنفيذ من تاريخ صدوره كما هو محدد في هذا الإصدار.</p>